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Esencja: Słodkie dzieci, Ojciec przyszedł, by dać wam strumień. Gdy staniesz się świadomy duszy i 

połączysz jogę swojego intelektu z jednym Ojcem, będziesz stale go otrzymywać. 
Pytanie: Dzieci, jakiej najbardziej diabelskiej natury nie powinnyście mieć? 
Odpowiedź: Najbardziej diabelską naturą jest rozsiewanie niepokoju. Ludzie stają się nieszczęśliwi 

przez tych, którzy rozsiewają niepokój. Ludzie z taką naturą, gdziekolwiek są, rozsiewają 
niepokój. Dlatego każdy modli się do Boga o błogosławieństwo spokoju. 

Piosenka: To jest historia, o płomieniu i sztormach... 
 

Om śanti. Najsłodsze, dawno zagubione, teraz odnalezione dzieci usłyszałyście wers tej piosenki. Ta 
piosenka należy do ścieżki czczenia, ale została przeniesiona na ścieżkę wiedzy. Nikt inny nie byłby jej 
w stanie przenieść. Każdy z was także wie w kolejności, zgodnie ze swoim wysiłkiem, co to jest 
płomień i czym są sztormy? Dzieci, wiecie, że światło dusz wygasło. Ojciec teraz przyszedł, by 
ponownie zapalić wasze światła. Kiedy ktoś umiera, ludzie zapalają lampki. Bardzo uważnie pilnują 
tych lampek, ponieważ uważają, że gdy lampka zgaśnie, dusza będzie musiała podróżować w 
ciemności. Dlatego zapalają takie światełka. Takie rzeczy nie istnieją w złotym wieku. Tam wszyscy 
będą tak czy inaczej w świetle. Tam nie ma kwestii głodu. Tam otrzymują wiele potraw do jedzenia. W 
tym świecie panuje najgłębsza ciemność. Ten świat jest bardzo brudny! Światła wszystkich dusz 
przygasły. Wy, światła wygasłyście najbardziej. Ojciec przychodzi specjalnie dla was. Wy jako lampy 
przygasłyście. Skąd teraz możecie otrzymać prąd? Dzieci, wiecie, że można go otrzymać tylko od Ojca. 
Kiedy wy dostaniecie potężny strumień, światło innych stanie się potężne. Dlatego teraz macie brać 
prąd od tego wielkiego generatora mocy. Popatrzcie tylko, ile ludzi mieszka w takim mieście jak 
Bombaj, a więc tyle prądu tam potrzeba. Z całą pewnością musi to być duży generator mocy. Tutaj na 
tej ścieżce, jest to nieograniczona kwestia. Wszystkie światła dusz całego świata przygasły. Musi być 
im dany prąd. Ojciec wyjaśnia: Najważniejsze jest, abyś łączył jogę swojego intelektu z Ojcem. Bądź 
świadomy duszy. On jest wielkim Ojcem. Najwyższy Ojciec, który oczyszcza wszystkie nieczyste 
ludzkie istoty tego świata przyszedł, by zapalić lampę każdego. On zapala lampy wszystkich ludzkich 
istot świata. Nikt nie wie, kim jest Ojciec, ani też w jaki sposób on zapala światło każdego. Ludzie 
mówią, że on jest formą światła, jednak potem mówią, że jest wszechobecny. Ponieważ światło każdego 
wygasło, wołają do Formy Światła. Ludzie mają wizje wiecznego światła. Pokazują Ardżunę, który 
powiedział, że nie był w stanie znieść dużego światła, że to był taki potężny strumień. Dzieci, teraz 
rozumiecie te rzeczy. Macie wyjaśniać każdemu, że oni wszyscy są duszami. Dusze przychodzą tutaj z 
góry. Na początku dusze są czyste. Mają energię (potęgę) i są satopradhan. W złotym wieku dusze są 
czyste, a potem muszą się stać nieczyste. Kiedy stają się nieczyste, wołają do Boga, Ojca: Przyjdź i 
wyzwól nas! Wyzwól nas z cierpienia! Bycie wyzwolonym jest odrębne od bycia oczyszczonym. Z całą 
pewnością ktoś musiał ich uczynić nieczystymi i dlatego mówią: Baba, przyjdź, wyzwól nas i oczyść 
nas! Zabierz nas stąd do miejsca spokoju! Daj nam błogosławieństwo spokoju! Ojciec wyjaśnił, że w 
tym świecie nikt nie może być spokojny. Tylko w lądzie spokoju jest spokój. W złotym wieku jest jedna 
religia i jedno królestwo, a więc jest tam spokój. Nie ma tam żadnego chaosu. Tutaj ludzie są 
nieszczęśliwi z powodu niepokoju. Nawet w tej samej rodzinie jest tyle walk. Jeżeli jest walka 
pomiędzy mężem i żoną, wtedy matka, ojciec, dzieci, bracia i siostry, wszyscy stają się nieszczęśliwi. 
Ponieważ, niespokojne ludzkie istoty mają diabelskie natury, rozsiewają niepokój wszędzie 



dokądkolwiek idą. Wy teraz wiecie, że złoty wiek jest ziemią szczęścia. W tamtym miejscu jest i spokój 
i szczęście, podczas gdy w najwyższej siedzibie jest tylko spokój. Tamte miejsce jest zwane słodkim 
domem ciszy. Po prostu wyjaśniajcie tym, którzy chcą iść do miejsca wyzwolenia, że jeżeli pragną 
wyzwolenia, to mają pamiętać jednego Ojca. Po wyzwoleniu z całą pewnością jest wyzwolenie w życiu. 
Najpierw żyjecie na wolności, a potem żyjecie w niewoli. Jest to pół na pół. Z całą pewnością musicie 
przechodzić przez stany satopradhan, sato, radżo i tamo. Jakiego szczęścia i cierpienia doświadczą ci, 
którzy przychodzą pod sam koniec i biorą tyko jedno lub dwa wcielenia? Wy doznajecie całkowitego 
szczęścia. Wiecie, przez ile wcieleń jesteście w szczęściu, a przez ile wcieleń jesteście w cierpieniu. 
Wiecie, że ci z innych religii nie mogą wejść do nowego świata. Ich role są odgrywane później. 
Pomimo że przychodzą tylko do nowego miejsca dla nich jest to tak jak nowy świat. Tak jak miejsce 
buddystów i miejsce chrześcijan jest nowe. Oni także muszą przejść przez swoje stany sato, radżo i 
tamo. To samo jest pokazane na obrazie drzewa. Stopniowo to drzewo rośnie i rozrasta się. Ci, którzy 
przyjdą jako pierwsi, muszą pozostać tutaj na dole. Na pewno widzieliście, jak nowe liście pojawiają 
się. Najpierw małe zielone liście się pojawiają, a potem kwiaty. Nowe drzewo na początku jest bardzo 
małe. Gdy nasiono jest zasadzone, trzeba bardzo uważnie opiekować się tą nową rośliną, bo inaczej ona 
zwiędnie. Jeżeli nie dacie jej odpowiedniego utrzymania, zwiędnie. Ojciec przychodzi i zmienia ludzi w 
bóstwa. Oni stają się bóstwami w kolejności. Królestwo jest zakładane. Wielu nie zdaje. Dzieci 
otrzymują miłość od Ojca zgodnie ze swoim stanem. Niektórym dzieciom trzeba okazać zewnętrzną 
miłość. Niektóre dzieci piszą: Baba, nie zdałem, stałem się nieczysty. Teraz, kto miałby zajmować się 
takimi dziećmi? One nie mogą wejść do serca Ojca. Baba może dać dziedzictwo tylko czystym duszom. 
Przede wszystkim każdy z was jest pytany o wiadomości o sobie, a potem wasze dzienniki są 
sprawdzane. Otrzymujesz miłość zgodnie ze swoim stanem. Komuś można okazać powierzchownie 
miłość, ale można zrozumieć, że jeżeli ta osoba nie może służyć, jest całkowitym buddu (głupcem). Jest 
troska o niego. Na ścieżce ignorancji, kiedy czyjś syn zarabia dobry dochód, to Ojciec będzie witał 
takiego syna z wielką miłością. Jednak, jeżeli nie zarabia dobrego dochodu, ojciec nie będzie czuł do 
niego tyle miłości. To samo jest tutaj. Dzieci, macie także służyć na zewnątrz. Bez względu na to, do 
jakiej religii ludzie należą, macie im wyjaśniać. Ojciec jest zwany Wyzwolicielem. Macie każdemu 
przedstawiać Wyzwoliciela i mówić im, kto jest Przewodnikiem. Bóg, Najwyższy Ojciec przychodzi, 
by wyzwolić każdego. Ojciec mówi: Staliście się nieczyści. Nie pozostała żadna czystość. Teraz 
pamiętaj Mnie! Ojciec jest wiecznie czysty. Wszyscy inni z całą pewnością zmieniają się z czystych w 
nieczystych. Przechodząc przez kolejne wcielenia, stale schodzą w dół. Każdy jest teraz nieczysty. 
Dlatego Ojciec radzi wam: Dzieci, pamiętajcie Mnie i staniecie się czyste! Śmierć stoi przed wami. 
Teraz jest koniec starego świata. Niektórzy ludzie mają wielki pokaz Mai i uważają, że to jest niebo. 
Wszystkie te samoloty, elektryczność itp., które widzicie, są pokazem Mai. Wszystko to się skończy. 
Potem niebo zostanie założone. Elektryczność itp. rzeczy także istnieją w złotym wieku. W jaki sposób 
wszystkie te rzeczy znajdą się w niebie? Ci, którzy mają te umiejętności, z całą pewnością są potrzebni. 
Przyjdzie wielu dobrych, wykwalifikowanych fachowców. Oni nie staną się częścią królewskiej rodziny, 
ale przynajmniej będą wśród poddanych. Przyjdą bardzo dobrzy inżynierzy, którzy nauczyli się tych 
umiejętności. Wszystkie te trendy stale przychodzą z obcych lądów. Dlatego macie tym osobom z 
zagranicy przedstawiać Śiw Babę. Mówcie im: Pamiętaj Ojca! Masz także czynić dużo wysiłku, by 
przebywać w jodze. To tylko odnośnie tego przychodzi wiele sztormów Mai. Ojciec po prostu mówi: 
Stale pamiętaj tylko Mnie! To jest dobre. Chrystus także jest Jego stworzeniem. Tylko Najwyższa 
Dusza jest Stwórcą. Wszyscy inni są częścią stworzenia. Dziedzictwo otrzymuje się tylko od Stwórcy. 
Zapisujcie te wszystkie dobre punkty. Głównym zadaniem Ojca jest wyzwolić każdego z cierpienia. On 
otwiera bramy do rejonu spokoju i ziemi szczęścia. Ludzie wołają do Niego: O, Wyzwolicielu, wyzwól 



nas z cierpienia, zabierz nas do rejonu spokoju i ziemi szczęścia. Kiedy znajdujemy się na naszej ziemi 
szczęścia, wszystkie inne dusze przebywają w rejonie spokoju. Tylko Ojciec może otworzyć bramy do 
nieba. Jedną bramą, którą on otwiera, to jest brama do nowego świata, a druga to brama do lądu ciszy. 
Ojciec daje ten śrimat wszystkim duszom, które stały się nieczyste: Uważajcie się za dusze, pamiętajcie 
Mnie i wasze grzechy będą odcięte. Ci, którzy czynią ten wysiłek, wezmą wysokie pozycje w swoich 
religiach. Jeżeli nie czynisz starań, bierzesz niską pozycję. Zapisuj dobre punkty. One będą dla ciebie 
użyteczne, gdy będziesz ich potrzebować. Mówcie im: Powiemy wam o tym, co robi Śiw Baba. Ludzie 
wtedy odpowiadają: Kim jesteście, by mówić nam, czym zajmuje się Bóg, Ojciec Śiwa? Powiedzcie 
im: W formie dusz jesteśmy wszyscy braćmi. On następnie stwarza stworzenie poprzez Padżapitę 
Brahmę, a więc stajemy się braćmi i siostrami. Powiemy wam, co robi Bóg, Ojciec, który jest zwany 
Wyzwolicielem i Przewodnikiem. Z całą pewnością powiedział nam o tym Bóg, Ojciec. Dlatego, my 
także możemy wam o tym powiedzieć. Syn pokazuje Ojca! Macie także wyjaśniać, że dusze są jak 
bardzo małe gwiazdy. Nie można ich zobaczyć fizycznymi oczami. Można je zobaczyć tylko w boskiej 
wizji. Dusze są tylko punktami światła. Nie ma żadnej korzyści w zobaczeniu duszy. Ojciec także jest 
tylko punktem światła, jednak On jest zwany Najwyższą Duszą. Wszystkie dusze wyglądają podobnie, 
ale On jest Najwyższy, Pełen Wiedzy, Pełen Błogości, Wyzwolicielem i Przewodnikiem. Jego trzeba 
bardzo chwalić. Ojciec z całą pewnością musi tutaj przyjść. Tylko wtedy może zabrać was z powrotem 
ze Sobą. On przychodzi i daje wam wiedzę. Tylko Ojciec mówi wam, że dusze są takie małe i że On 
Sam również jest taki mały. On z całą pewnością musi inkarnować w ciało, by dać wam wiedzę. Ja 
przychodzę i siadam obok tej duszy. Mam w sobie potęgę. Po otrzymaniu tych organów, staję się 
Panem. Siadam tutaj i wyjaśniam wam poprzez te organy. Ten, w którego wchodzę jest także zwany 
Adamem. Adam jest pierwszą ludzką istotą. Istnieje genealogiczne drzewo ludzkich istot. On także 
staje się matką jak i ojcem. Potem stworzenie zachodzi poprzez niego. On jest najstarszy. On został 
zaadoptowany. Bo inaczej skąd pojawiłby się Brahma? Czy ktoś może powiedzieć wam imię ojca 
Brahmy? Brahma, Wisznu i Śankar są z pewnością czyimś stworzeniem. Stwórca jest tylko jeden. 
Ojciec Stwórca zaadoptował tego. Jeżeli małe dzieci, wyjaśniałyby wszystkie te kwestie, to ludzie 
pomyśleliby: Ta wiedza jest wspaniała. Dzieci, które bardzo dobrze wdrażają sobie tę wiedzę, są bardzo 
szczęśliwe. Nigdy nie ziewają. Gdy ktoś czegoś nie rozumie, wciąż ziewa. Tutaj nigdy nie powinniście 
ziewać. Nigdy się nie ziewa, gdy zarabia się dochód. Gdy nie ma żadnych klientów, gdy interes nie 
idzie, wtedy oni stale ziewają. Tutaj także niektórzy nie wdrażają sobie tej wiedzy. Niektórzy w ogóle 
niczego nie rozumieją z powodu swojej świadomości ciała. Nie potrafią przebywać w świadomości 
duszy. Stale pamiętają coś ze świata na zewnątrz, nawet nie potrafią zapisywać punktów. Ci, którzy 
mają bystre intelekty, natychmiast będą zapisywać: ten punkt jest bardzo dobry. Nauczyciel jest w 
stanie dostrzec zachowanie uczniów. Oczy rozsądnego nauczyciela są wszędzie i dlatego on potrafi za 
naukę dawać świadectwa. Jest również świadectwo za dobre maniery. Rejestruje się również obecność i 
nieobecność. Niektórzy z was obecni tutaj niczego nie rozumieją. Nie macie wdrażania. Niektórzy 
mówią: Mój intelekt jest tępy i nie mogę sobie niczego wdrożyć. Co Baba może zrobić? Jest to twoje 
karmiczne konto. Ojciec inspiruje każdego do czynienia tego samego wysiłku. Ale co On może zrobić, 
jeżeli to nie jest w twojej fortunie? W szkole także niektórzy zdają, a niektórzy nie zdają. To jest 
nieograniczona nauka, której może uczyć tylko nieograniczony Ojciec. Ludzie z innych religii nie 
rozumieją tego, co jest zawarte w Gicie. Wy macie wyjaśniać im zgodnie z ich narodowością (krajem). 
Przede wszystkim przedstawiajcie im Najwyższego ze Wszystkich Ojca, w jaki sposób On jest 
Wyzwolicielem i Przewodnikiem. Występki nie istnieją w niebie. Obecnie to królestwo jest diabelskie. 
Ten świat jest stary. Tego świata nie można nazwać złotowiecznym światem. Ten świat był nowy, ale 



teraz stał się stary. Dzieci, które są zainteresowane służeniem, powinny zapisywać punkty. Aćća. 

Najsłodszym, ukochanym, dawno zagubionym, a teraz odnalezionym dzieciom, miłość, pamiętanie i 
dzień dobry od Matki, Ojca, BapDady. Duchowy Ojciec mówi namaste duchowym dzieciom. 

Esencja dla dharny: 

1. Bardzo dużo dochodu zarabia się poprzez tę naukę. Dlatego musisz zarabiać ten dochód z wielkim 
szczęściem. Nigdy nie ziewaj w czasie uczenia się i nie pozwól, by joga twojego intelektu gdzieś 
błądziła. Zapisuj punkty wiedzy i stale je sobie wdrażaj. 

2. Stawaj się czysty i bierz prawo do zdobycia miłości, która płynie z serca Ojca. Stań się mądry w 
służeniu. Zarabiaj dobry dochód, a także inspiruj do tego innych. 
Błogosławień
stwo: 

Stań się karma joginem i zakończ wszystkie więzy karmiczne, pozostając świadomym 
swoich narodzin i śmierci za życia. 
Te boskie narodziny śmierci za życia nie są życiem karmicznej niewoli; to życie karma 
jogina. W tym alokik, boskim życiu, bramińskie dusze są wolne, nie są zależne. Te wasze 
ciała są pożyczone, a Ojciec napełnia wszystkie wasze stare ciała mocą i sprawia, że 
działają, aby służyć całemu światu. To jest odpowiedzialność Ojca, nie twoja. Ojciec dał ci 
wskazówki, jak działać. Jesteś wolny, a Ten, który sprawia, że wszyscy się poruszają, to 
robi. Mając tę szczególną świadomość, zakończ wszystkie karmiczne więzy i zostań karma 
joginem. 

Hasło: Podstawą bliskiego czasu jest postawa nieograniczonego braku zainteresowania. 
  

*** OM ŚANTI *** 

Pozostań nieustannie zwycięski dzięki świadomości połączonej formy. 

Im dłużej będziesz w pamiętaniu, tym bardziej doświadczysz, że nie jesteś sam, ale że BapDada jest 
stale z tobą. Bez względu na to, jaki problem stanie przed tobą, miej świadomość, że jesteś połączony, a 
wtedy nie będziesz się bał. Dzięki świadomości swojej połączonej formy każde trudne zadanie stanie 
się łatwe. Oddaj wszystkie swoje ciężary Ojcu i stań się lekki, a będziesz stale doświadczał, że masz 
szczęście i będziesz stale tańczyć jak anioł. 


